### 南區區議會屬下

## 地區發展及環境事務委員會第二十五次會議議程

# Agenda for the 25<sup>th</sup> Meeting of the District Development and Environment Committee, Southern District Council (SDC)

<u>日期</u>: 2011年7月18日(星期一) **Date:** Monday, 18 July 2011

<u>時間</u>: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 pm

地點: 香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road,

Aberdeen, Hong Kong.

#### 修訂議程 Agenda (Revised)

#### 第一部份 - 討論事項 Part 1 - Items for discussion

- 一、 通過地區發展及環境事務委員會於 2011 年 5 月 16 日舉行的第二十四 次會議紀錄
- 1. Confirmation of the Draft Minutes of the 24<sup>th</sup> Meeting of the District Development and Environment Committee Held on 16 May 2011
- 二、 建議為互聯網電腦服務中心設立發牌制度 (本議題由民政事務局提出) (地區發展文件 25/2011 號)
- Proposed Licensing Scheme for Internet Computer Services Centres (Item raised by the Home Affairs Bureau)
   (DDEC Paper No. 25/2011)
- 三、 擴大塑膠購物袋環保徵費計劃 (本議題由環境保護署提出) (地區發展文件 26/2011 號)
- Extension of the Environmental Levy Scheme on Plastic Shopping Bags
  (Item raised by the Environmental Protection Department)
   (DDEC Paper No. 26/2011)

- 四、 醫院管理局(港島西醫院聯網)2011/12年度工作計劃 (本議題由醫院管理局提出) (地區發展文件27/2011號)
- 4. Hong Kong West Cluster Annual Plan 2011/12, Hospital Authority
   (Item raised by the Hospital Authority)
   (DDEC Paper No. 27/2011)
- 五、 動議辯論:譴責房屋署處理華富邨翻新問題失當 (本動議由柴文瀚先生提出,徐遠華先生和議) (地區發展文件 28/2011 號)
- 5. Motion Debate: To Reprimand the Housing Department for its Disorganised Management of the Wah Fu Estate Refurbishment Project (Item raised by Mr CHAI Man-hon, seconded by Mr TSUI Yuen-wa) (DDEC Paper No. 28/2011)
- 六、 黃竹坑綜合發展區用地的規劃大綱擬稿 (本議題由規劃署提出)(地區發展文件 29/2011 號)
- Draft Planning Brief for the 'Comprehensive Development Area' site in Wong Chuk Hang
   (Item raised by the Planning Department)
   (DDEC Paper No. 29/2011)
- 七、 2011 年南區第二期滅鼠運動 (本議題由食物環境衞生署提出) (地區發展文件 30/2011 號)
- 7. Second Phase of Anti-rodent Campaign 2011 in the Southern District (Item raised by the Food and Environmental Hygiene Department) (DDEC Paper No. 30/2011)
- 八、 環保及衞生工作小組工作匯報 (地區發展文件 31/2011 號)
- 8. Progress Report of Environmental Protection Working Group (DDEC Paper No. 31/2011)

- 九、 田灣混凝土廠監察小組工作報告 (地區發展文件 33/2011 號)
- 9. Progress Report of Tin Wan Concrete Batching Plant Monitoring Group (DDEC Paper No. 33/2011)
- 十、 有關南區規劃及工程事宜進展報告 (地區發展文件 32/2011 號)
- 10. Progress Report on Planning Works in Southern District(DDEC Paper No. 32/2011)
- 十一、其他事項
- 11. Any Other Business

#### 第二部分 - 參考文件 Part 2 - Items for information

- 一、 街道管理報告(截至 2011 年 6 月 30 日)(地區發展文件 34/2011 號)
- Street Management Report (as at 30.6.2011)
   (DDEC Paper No.34/2011)

南區區議會秘書處 2011年7月 Secretariat, Southern District Council July 2011

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後五個工作天內上載至南區區議會網頁(<a href="http://www.districtcouncils.gov.hk/south\_d/chinese/minutes.htm">http://www.districtcouncils.gov.hk/south\_d/chinese/minutes.htm</a>),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings meeting of uploaded SDC the will be to homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/southd/english/minutes.htm) within 5 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the subsequent DDEC meeting.